
Korsør Sejlklub 
Korsør Sejlklub – Sylowsvej 10 – 4220 Korsør. www.korsoersejlklub.dk 

Medlem af Dansk Sejlunion og Danmarks Idrætsforbund 

 
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 1. 

februar 2013 klokken 19:00 i klubhuset. 
 

Indkaldte: Formand Thomas Mantzius, Kasserer Bent Ehlers, Michael Bøgild, Lars Jørgensen, 
Fritz Lauritzen, og suppleanterne Leon Hulstrøm, Kasper Jørgensen 
 
Fraværende: Michael Bøggild. 
 
 
Dagsorden: 
 
1. nyt fra formanden. 
  
2. nyt fra kasserer. 
  
3. Status på vinterarrangementer 
  
4. hvad gør vi med det ønskede nøgleskab. 
  
5. Bådklargøringer forår 2013. 
  
6. evt. 

 
Referat: 
 
1. nyt fra formanden. 

Der blev meddelt at svingkranen er i stykker og havnefoged selv vil forsøge at udbedre 
skaden. 
 
I forbindelse med klubaften tidligere på året er Korsør sejlklub blevet indmeldt i foreningen 
Danske tursejlere. Indmeldelse er omkostning fri og giver gode rabat fordele til klubbens 
medlemmer.  
 
2. nyt fra kasserer. 

 
Der har været afholdt møde mellem sejlklub repræsenteret af Thomas og Bent og Amba. Efter 
gennemgang af vedtægter blev det besluttet at sejlklub fremover kun opkræver medlemskab 
af anpartshavere samt andre der ønsker medlemskab. Thomas udarbejder folder som havnen 
udleverer til nye pladslejere i Korsør lystbådehavn. 
 
3. Status på vinterarrangementer 

Thomas sørger i samarbejde med Frits for afvikling af forårets 2 foredragsaftener. 
 

4. hvad gør vi med det ønskede nøgleskab. 

Skab indkøbes og ophænges i samråd med vores udlejer. Aktion Thomas. 
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5. Bådklargøringer forår 2013. 

Det aftales at der indkøbes lokalt og vi fortrinsvis støtter havneshoppen.  
 
Der forsøges til forårsklargøring indkøbt så meget samlet som muligt i stedet for mange små 
afhentninger. Aktion Lars. 
 
Ny jolle undlader vi at bundsmøre. 
 
Leon tager snak med dem og informerer dem at det er vigtigt der oplyses navne når der 
afhentes materialer og om der er til sejlerskole eller selve sejlklubben.  
 
Regnskabsmæssigt stopper vi med at skrive tingene ud på hver enkelt båd men kalder det 
”Drift af både”. 
 
6. evt. 

Der blev spurgt ind til klistermærker med sejlklubs stander. Lars undersøger  prisen. 
 
Vi må ikke glemme rensning af gulv i klubhus, når det bliver sommer vil der igen lugte. Pris 
på rens er indhentet men vi mangler pris på imprægnering. 
 
Kasper efterlyste ideer til havnen ”ide udvalg” og der kom enkelte input til ham. 
 
 
 
Mødet sluttet cirka 21.00 og referant var Lars Jørgensen. 
 
Underskrifter: 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
  
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 


